
 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Woerden 
mw. mr. M.M. Bonsen-Lemmers 

 

 

Betreft:  Aanmelding mondelinge vragen raadsvergadering van 17 april 2025 
over uitstel raadsvoorstel financiële scenario’s herijking IBOR 

 

Woerden, 17 april 2025 

 

Geachte voorzitter, 

Graag melden ondergetekenden de onderstaande mondelinge raadsvragen over de door 
het college toegezonden raadsinformatiebrief Proces en planning vaststelling financieel 
scenario voor het beheer van de openbare ruimte bij u aan, om gesteld te worden tijdens 
de raadsvergadering van vanavond (17 april 2025). 

Aangezien de raadsinformatiebrief – hoewel deze voor bespreking in de 
collegevergadering van 9 april is opgesteld – de gemeenteraad pas vanmorgen rond 
11.00 uur heeft bereikt, vragen wij u om verlof om deze vragen te stellen ondanks de 
latere aanmelding in de zin van artikel 20, lid 2 RvO. 

De vragen 

Het college stelt in de RIB dat de besluitvorming over de herijking IBOR is uitgesteld 
omwille van de samenhang van de financiële scenario’s met de Kadernota. Het college 
stelt daarbij dat het de raad eerder had moeten informeren. 

1. Waarom heeft het college dat besluit pas op 1 april genomen, als al heel lang 
duidelijk dat de financiële impact van de herijking IBOR groot is en zal 
doorwerken in de voor 2026 zo belangrijke Kadernota; met andere woorden: dat 
daartussen samenhang bestaat? Waarom heeft het college de raad niet eerder 
en uit eigen beweging over dit besluit geïnformeerd? 

Het college wil voorkomen dat door besluitvorming voorafgaand aan de Kadernota 
keuzes zonder integrale afstemming worden gemaakt. 

2. Waarom heeft het college het stuk dan niet op 1 april aan de raad gezonden met 
het verzoek de besluitvorming uit te stellen tot na bespreking van de Kadernota? 
Zijn er redenen waarom het voorstel door het college nog niet geschikt voor 
toezending aan de raad werd en/of wordt geacht en zo ja, wat zijn deze redenen? 



3. Hoe gaat het college het maken van integrale keuzes door de raad faciliteren, 
gegeven dat volgens de planning op 19 juni over het raadsvoorstel met financiële 
scenario’s voor de herijking wordt gestemd en de Kadernota uiterlijk een week 
eerder, op 13 juni, naar de raad wordt gestuurd? Wat moet de raad in dit kader 
verstaan onder de ‘inpasbaarheid van het financiële scenario’ waar het college bij 
de Kadernota op aankondigt terug te komen? 

Op 8 april is het college volgens de bij de RIB gevoegde planning geïnformeerd over de 
bandbreedte van de financiële scenario’s in het raadsvoorstel. Over zo’n 3 weken heeft 
het college daarover een themabijeenkomst en een week later lijkt erover te worden 
gesproken tijdens een retraite, wat op 18 mei moet resulteren in een aangepast 
raadsvoorstel. 

4. Wat is de reden voor deze aanpassingen in het proces? Hoe beziet het college de 
noodzakelijkheid om deze stappen in te lassen tegen de achtergrond van de 
eerdere aankondiging van het college dat de raad op 17 april 2025 over het 
raadsvoorstel zou kunnen stemmen? 

 
Florian van Hout, De Woerdense VVD 
Birgitte van Hoesel, D66 


